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Assemblea General Ordinària de PIMEC 

 
Antoni Cañete: “L’activisme empresarial de PIMEC ha situat les 

pimes catalanes al Diàleg Social espanyol amb veu pròpia” 

 
Per primera vegada en democràcia, una organització empresarial autonòmica 
comptarà amb una vocalia al Consell Estatal de la Pime, juntament amb l’entrada de 
la Plataforma Multisectorial contra la Morositat i altres organitzacions multisectorials 
d’àmbit estatal  
 
La patronal ha celebrat l’Assemblea General Ordinària, en la qual ha posat en valor 
l’evolució de l’entitat en el nombre d’associats, que s’ha incrementat fins als 146.000  
socis 
 
Ha tancat l’any 2023 amb un balanç que compta amb gairebé un 60% de recursos 
propis, que li permet actuar amb independència en la defensa dels interessos i valors 
de les pimes i les persones autònomes 
 
Barcelona, 7 de maig de 2024. PIMEC ha celebrat avui a l’Auditori MGS la seva 
Assemblea General Ordinària, en la qual s’han aprovat amb 1.643 vots favorables i 
cap en contra la Memòria i els comptes anuals de l’any 2023 i el pressupost del 2024.  

Durant la sessió s’ha posat en valor l’evolució positiva de l’entitat en el nombre 
d’associats, que s’han incrementat fins a arribar a un total de 146.000 socis, dada que 
suposa un creixement del 7% d’associats respecte de l’any 2022.  

En relació amb els comptes auditats, l’entitat també ha tancat l’any 2023 amb uns 
resultats positius. Concretament, l’entitat ha tancat l’any 2023 amb un balanç que 
compta amb el 60% de recursos propis, que li permet actuar amb independència en la 
defensa dels interessos i valors de les pimes i les persones autònomes.  

El president de PIMEC, Antoni Cañete, ha celebrat que per primera vegada a la història 
de la democràcia “una organització empresarial d’àmbit autonòmic sigui nomenada amb 
una vocalia al Consell Estatal de la Pime, juntament amb l’entrada de la Plataforma 
Multisectorial contra la Morositat (PMcM) i altres organitzacions multisectorials d’àmbit 
estatal”. Aquest fet se suma a l’entrada de PIMEC a la Comissió Consultiva Nacional 
de Convenis Col·lectius (CCNCC) com a organització empresarial més representativa 
de Catalunya, fet que suposa que “l’activisme empresarial de PIMEC ha aconseguit 
una fita històrica i de justícia democràtica per a les pimes catalanes, ja que podrem estar 
presents amb veu pròpia als espais de presa de decisions de l’administració general de 
l’Estat com la resta d’agents socials”, ha afegit Antoni Cañete. 

En la seva intervenció, Antoni Cañete també ha parlat sobre els avenços contra la 
morositat, després que el plenari del Parlament Europeu hagi aprovat el passat 23 
d’abril el Reglament Europeu contra la Morositat. El president de la patronal ha 
expressat que aquest fet marcarà “la fi dels terminis abusius que minen la competitivitat 
i viabilitat de les empreses, especialment les pimes i les persones autònomes, afectant 
la seva productivitat i capacitat d’ocupació”. En aquest sentit, ha destacat l’aprovació per 
part de la Comissió Europea de l’SME Relief Package, un paquet d’ajuts a les pimes 
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amb reivindicacions històriques de PIMEC i sota la premissa de legislar pensant en petit. 
En aquest s’inclouen mesures transcendentals contra la morositat, accions per adaptar 
la fiscalitat i el finançament a les necessitats de les pimes i polítiques per impulsar i 
facilitat la compra pública per a les petites i mitjanes empreses.  

Durant l’Assemblea General de la patronal, Antoni Cañete també s’ha referit a les 
eleccions catalanes que se celebren el pròxim diumenge 12 de maig. Sobre els 
comicis, el president de PIMEC espera que “els resultats serveixin per configurar un 
govern fort i estable amb la màxima celeritat possible, que aposti pel diàleg i els 
consensos per tirar endavant els projectes de país i que doni resposta als reptes actuals 
de la societat i del teixit empresarial català”.  

El president de PIMEC també ha abordat altres qüestions com l’aixecament de la fase 
d’emergència per sequera per part del Govern de la Generalitat. En aquest sentit, ha 
valorat positivament que les fases i les restriccions estiguin alineades al nivell d’aigua, 
però ha tornat a demanar que “es facin les inversions i els compromisos, hi hagi o 
no restriccions, per fer front a un problema recurrent com és el de la sequera”. 

Josep Santacreu intervé a la cloenda de l’Assemblea i lliura la distinció de Soci Honorari 
de PIMEC a Joan Vila  

La sessió de cloenda de l’Assemblea General Ordinària ha acollit el lliurament de la 
distinció de Soci Honorari de PIMEC. Ha anat a càrrec del president de la Cambra de 
Comerç de Barcelona, Josep Santacreu, qui ha atorgat el reconeixement a Joan Vila, 
empresari i expresident de la Comissió d’Energia de PIMEC. L’homenatjat, que destaca 
pel seu compromís amb les pimes i la seva pràctica de l’activisme empresarial, ha 
expressat que “en l’àmbit de l’energia, hem de deixar de filosofar i passar a l’acció”. Per 
la seva part, Santacreu ha demanat Joan Vila que “ens acompanyi en un gran repte que 
tenim com a país: fer una correcta transició energètica”.  
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